
Bestyrelsesmøde afd. 1 Dybbølvej  

Referat onsdag d.  

Tilstedeværende: Maj-Britt og Helle.  
Fraværende: Michele  

Dagsorden: 

Bestyrelsen skal på seminariet lørdagen den 16. november. 

Maj-Britt flytter til Vejle i januar 2025, så der bliver indkaldt til ekstra ordinært afdelingsmøde. 
Der mangler et bestyrelsesmedlem og en suppleant. 

Vi har indkøbt en lyskæde til flagstangen. 

Bliver sat op og tændt sidst i november. Det samme lys i pavillonerne. 

Trist nyt. 

Nogle har saboteret bøgehækshegnet ved skralde øen, så nu kan både børn og voksen rende ud på 
vejen ! ! ! ! 

Der er ingen bestyrelsesmøder i december. 

Vi har besluttet ikke at holde møde hver måned, men hver anden måned. 
Samme tid og sted. 

 

Mød gerne op, hvis I har spørgsmål eller andet. 

I kælderen under 1.A imellem 18.30-19. 


